
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ DE PLE DE L’AJUNTAMENT 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 11/2004 
Caràcter: ordinària 
Data: 29 d´octubre de 2004 
Horari: de 10:00 a les 12:20 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

 
Maria Burgués Bargués,  Regidora 
 
Pilar Castillo Elíes,  Regidora 
 
Marta Camps Torrens,  Regidora 
 
Lluis Pere Alonso Ballester,  Regidor 
 
Josep Maria Llop Torné,  Regidor 
 
Gerard Ferrer Valdés,  Regidor 
 
Montse Parra  Albà,  Regidora 
 
Candi Villafañe Árboles,  Regidor 
 
Montse Mínguez García,  Regidora 
 
Isidre Gavín Valls,  Regidor 
 
Conxita Tarruella Tomàs,  Regidora 
 
Benet Tugues Boliart,  Regidor 
 
Miguel Padilla Díaz,  Regidor 
 
Marta Alòs Lòpez,  Regidora 
 
Antonio Chico Purroy,  Regidor 
 
Pilar Arnalot Muntó,  Regidora 
 
Enric Ramon Oró Gallart,  Regidor 
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Maria Dolors López Aguilar,  Regidora 
 
Enric Montanya Mias,  Regidor 
 
Xavier Sáez Bellobí,  Regidor 
 
Francesc Xavier Aluja Farré,  Regidor 
 
Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
 
Francesc Pané Sans,  Regidor 
 
Ramon Camats Guardia,  Regidor 
 
M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
 
Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
 
Enric Vicente Català, Interventor 
 
Assumpció Massana Estiarte,  Viceinterventora 
 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
 
Excusa la seva assistència: 
 
Anna Maria Balañà Brugulat,  

 
 
 
Regidora 

 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR I LA FETA EL DIA 9-6-
04 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar les dues actes de les sessions fetes 
el dia 29 de juny i el dia 24 de setembre proppassat. 

 
 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER 
PLE 
  
La Corporació resta assabenta dels decrets dictats per l'Alcaldia 
des del darrer Ple i que van del núm. 3853 fins al núm. 4363, ambdòs 
inclosos. 
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3.- DONANT COMPTE ESPECÍFICA DE DIVERSOS DECRETS D'ALCALDIA 
  
La Corporació resta assabentada de les següents resolucions: 
 
- Decret de 6-10-04 nomenant la Sra. Marta Marín Casas com a gerent 
de l'Institut Municipal de Música de Lleida "Auditori Municipal 
Enric Granados". 
 
- Decret de 6-10-04 atribuint les funcions de gerent de l'Oficina 
Local d'Habitatge de Lleida al funcionari Sr. Lluís Claverol 
Rodrigo. 
 
- Decret de 26-10-04 nomenant S.Sa. Xavier Sàez i Bellobí com a 
president de l'Institut Municipal d'Acció Cultural de Lleida. 
 
- Decret de 26-10-04 nomenant S.Sa. Ramon Camats i Guàrdia com a 
president de l'Institut Municipal d'Educació de Lleida. 
 
- Decret de 26-10-04 nomenant S.Sa. Montserrat Parrà i Albà com a 
presidenta de l'Institut Municipal d'Acció Esportiva. 

 
 
 
4.- RATIFICACIÓ DEL PROTOCOL D'INTENCIONS ENTRE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I EL DARP PER A LA CESSIÓ D'ÚS DE DOMINI PÚBLIC D'UN EDIFICI 
AL TURÓ DE GARDENY, PER A LA INSTAL·LACIÓ DE LA SEU DEL DEPARTAMENT 
  
En primer lloc el grup municipal del  PP demana que aquest punt 
quedi sobre la taula, la qual cosa es rebutja amb 10 vots a favor de 
CiU i PP i 16 vots en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA. 
 
Tot seguit s'acorda aprovar la següent proposta amb 16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP, acordant-se:
 
Ratificar el protocol d'intencions entre l'Ajuntament de Lleida i el 
Departament d'Agricultura, Ramaderia i Pesca de la Generalitat de 
Catalunya, per a la cessió d'ús de domini públic d'un edifici, al 
Turó de Gardeny, per a la instal·lació de la seu del Departament, 
subscrit per aquesta Alcaldia i l'Hble. Sr. conseller el dia 2 
d'octubre de 2004.  

 
 
 
5.- APROVACIÓ DE LES BASES REGULADORES DE LA CONVOCATÒRIA PER A 
COBRIR UN LLOC DE TREBALL DE CAP DE SERVEI DE PREVENCIÓ DE RISCOS 
PROFESSIONALS, MITJANÇANT EL SISTEMA DE LLIURE DESIGNACIÓ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió 
del lloc de treball de cap de Servei de Prevenció de Riscos 
Professionals mitjançant el sistema de lliure designació. 
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6.- CREACIÓ DEL LLOC DE TREBALL DE GERENT DE L'OFICINA LOCAL 
D'HABITATGE 
  
Amb 22 vots a favor del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions 
del PP s'acorda: 
 
1r. La creació del lloc de treball de gerent de l'Oficina Local 
d'Habitatge de Lleida amb la qualificació jurídica de personal 
eventual de caràcter directiu. 
 
2n. Les retribucions econòmiques corresponents a aquest lloc de 
treball seran les establertes en l'apartat "Llocs de treball de
personal de confiança, assessorament especial i suport als Grups 
Polítics" epígraf 1.7 de l'acord plenari de data 27-9-03 pel qual 
s'aprova el Cartipàs Municipal: Grup A/B, Nivell 28/26, Complement 
específic 1.925,72. 
 
Aquelles places de provisió indistinta dels grups A i B que siguin 
ocupades per una persona amb titulació corresponent al grup B, el 
complement específic s'incrementarà en la diferència de les 
retribucions bàsiques i diferències de complement de destí entre els 
dos nivells referenciats. 

 
 
 
7.- AUTORITZANT COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER JOSEP M. BERGA MOR 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al Sr. Josep M. Berga Mor, oficial de la Brigada 
d'Enllumenat, per exercir un segon lloc de treball o activitat de 
cantant en un trio musical a l'empresa PERE COSTA, realitzant 
aproximadament unes 50 actuacions anuals normalment en caps de 
setmana i festius. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat caldrà que l'nteressat ho posi 
immediatament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
8.- AUTORITZANT COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER LA SRA. GLÒRIA PERET 
LLOVERA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar a la Sra. Glòria Peret i Llovera, directora de serveis de 
l'Àmbit de Participació, Educació i Sostenibilitat, per exercir un 
segon lloc de treball com a professora associada a temps parcial 
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(T1-6h), a la Facultat de Ciències de l'Educació de la Universitat 
de Lleida, amb una jornada laboral de 12 hores setmanals. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat caldrà que l'interessada ho posi 
immediatament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
9.- AUTORITZANT COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER JOAN SANCHO DOMINGO 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al Sr. Joan Sancho Domingo, professor del Conservatori 
Municipal de Música, per exercir un segon lloc de treball o 
activitat de professor a l'Escola Municipal d'Artesa de Segre, amb 
una dedicació setmanal de 9,25 hores i autorització per efectuar 
assajos i concerts amb l'orquestra Julià Carbonell de les Terres de 
Lleida, durant 60 dies a l'any aproximadament. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibiltitat caldrà que l'interessat ho posi 
immediatament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
10.- AUTORITZACIÓ COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PEL SR. HELIODORO 
GARCIA ATIENZA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al Sr. Heliodoro Garcia Atienza, professor del 
Conservatori Municipal de Música, per exercir un segon lloc de 
treball o activitat de professor de l'Escola Municipal de Música de 
Balaguer, amb una dedicació setmanal de 3 hores i autorització per 
col·laborar amb l'orquestra Julià Carbonell de les Terres de Lleida, 
efectuant una mitjana de 10/15 concerts a l'any. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat caldrà que l'interessat ho posi 
immediament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
11.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER RAFAEL POLICARPO 
ANDRES 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al Sr. Rafael Policarpo Andres, professor del 
Cosnervatori Municipal de Música, per exercir un segon lloc de 
treball o activitat de professor a l'Escola Municipal de Alfamen, 
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amb una dedicació setmanal de 2 hores i autorització per efectuar 
concerts com a intèrpret amb les orquestrs Julià Carbonell de les 
Terres de Lleida i Enigma-Auditori de Saragossa, amb un total de 30 
concerts a l'any, aproximadament. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibiltiat caldrà que l'interessat ho posi 
immediatament en conceixement d'aquesta corporació. 

 
 
 
12.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER ENCARNA MONZO LLUECA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar a la Sra. Encarna Monzo Llueca, professora del 
Conservatori Municipal de Música, per exercir un segon lloc de 
treball o activitat d'assajos i concerts amb l'orquestra simfònica 
Julià Carbonell de les Terres de Lleida, amb un total de 60 dies 
l'any, aproximadament. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat caldrà que l'interessat ho posi 
immediatament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
13.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER M. PURIFICACIÓ 
TERRADO PABLO 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar a la Sra. M. Purificació Terrado Pablo, cap d'estudis del 
Conservatori Municipal de Música per exercir un segon lloc de 
treball o activitat d'assajos i concerts amb l'orquestra simfònica 
Julià Carbonell de les Terres de Lleida, amb un total de 15 dies a 
l'any, aproximadament. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat caldrà que l'interessat ho posi 
immediatament en coneixement  d'aqueseta Corporació. 

 
 
 
14.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER GABRIEL VINTRÓ BEL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al Sr. Gabriel Vintró Bel, professor del Conservatori 
Municipal de Música, per exercir un segon lloc de treball de 
professor a les Escoles Municipals de Música de Barcelona, amb una 
dedicació setmanal de 14 hores. 
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En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat caldrà que l'interessat ho posi 
immediatament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
15.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER RAFAEL ESTEVE 
COMINCHES 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al Sr. Rafael Esteve Cominches, professor del 
Conservatori Municipal de Música, per exercir un segon lloc de 
treball o activitat de professor a l'Escola Municipal de Música de 
Mollerussa i a l'Escola Municipal de Música de Sant Boi de 
Llobregat, amb una dedicació setmanal de 12,25 hores i autorització 
per exercir l'activitat d'intèrpret, efectuant una mitjana de 10 
concerts a l'any. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat caldrà que l'interessat ho posi 
immediatament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
16.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER DAVID CALDERÓ VIDAL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar al Sr. David Calderó Vidal, tècnic de telecomunicacions 
de l'institut Municipal d'Informàtica, per exercir un segon lloc de 
treball o activitat com a professor associat a temps parcial, a la 
Universitat de Lleida, amb una jornada laboral de 8 hores setmanals 
i autorització per e xercir com a professor al Centre Concertat La 
Salle de Mollerussa, amb una jornada laboral de 3 hores i 20 minuts.
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibiltiat caldrà que l'interessat ho posi 
immediatament en conexiement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
17.- CREACIÓ DE DUES LLICÈNCIES D'AUTOTAXI ESPECIAL. APROVACIÓ DE 
LES CLÀUSULES ADMINISTRATIVES D'EXPLOTACIÓ, ADJUDICACIÓ I INICI  DE 
LICITACIÓ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar la creació de dues llicències d'autotaxi especial, 
adequades al servei de persones disminuïdes i polivalents per a tots 
els usuaris. 
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2n. Aprovar el plec de clàusules administratives d'explotació de les 
llicències d'autotaxi especial, adequades al servei de persones 
disminuïdes i polivalents per a tots els usuaris. 
 
3r. Aprovar el plec de clàusules administratives per a 
l'adjudicació, mitjançant concurs, de dues llicències d'autotaxi 
especials, amb comptador taxímetre, adequades al servei de persones 
disminuïdes i polivalents per a tots els usuaris, disposant 
simultàniament la convocatòria per a l'atorgament de les dues 
llicències. 
 
4t. Sotmetre a informació pública els plecs citats durant el termini 
de 20 dies, ordenant la seva publicació al BOP, premsa local i 
taulell d'edictes municipals, i així mateix notificar-ho a les 
entitats i col·lectius interessats, per què es puguin presentar 
reclamacions que seran resoltes per la Corporació. 
 
5è. Incoar expedient administratiu d'atorgament de llicències 
efectuant les adjudicacions escaients atenent el règim jurídic 
establert en la Llei 19/2003, de 4 de juliol, del taxi, el vigent 
Reglament Municipal de data 31-5-96 i endemés normes legals de 
pertinent aplicació. 
 
6è. Facultar a l'Il·lm. Sr. alcalde amb poders tan amplis com 
calguin per a l'execució d'aquest acord. 

 
 
 
18.- CONCESSIÓ D'AJUTS A LA PRODUCCIÓ D'ESPECTACLES PER A COMPANYIES 
PROFESSIONALS D'ARTS ESCÈNIQUES DE LA CIUTAT DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Concedir els ajuts a la producció d'espectacles per a companyies 
professionals d'arts escèniques de la ciutat de Lleida a les 
companyies següents: 
 
- Ramon Molins. Zum Zum:  22.000 euros. 
- Jordi Fondevila. Atolladero teatro:  20.000 euros. 
 
Es podrà lliurar una bestreta del 100% de l'ajut corresponent. 
 
Cada beneficiari haurà de justificar, en finalitzar l'any, el 
desenvolupament de les activitats incloses en l'ajut i les despeses 
que han comportat les mateixes. Aquesta justificació es farà 
mitjanaçant declaració responsable del legal representant de 
l'entitat, amb el compromís de presentaciaó de les documentacions 
justificatives de les despeses certificades. En aquest efecte 
s'hauran de complimentar les instruccions que fixi la Intervenció 
Municipal. 
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19.- APROVACIÓ CONCESSIÓ D'UNA SUBVENCIÓ PER A LA REHABILITACIÓ DE 
LA CASA DE LA CULTURA "CIUTAT DE LLEIDA" DE LERIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar la concessió de subvenció per al manteniment de la casa 
de la cultura "Ciutat de Lleida" -obres de rehabilitació 2004- 1a. 
FASE, amb les característiques següents: 
 
Ajut: 20.883,85 euros. 
Proveïdor: COMDESA E.U. -Olga Cecilia Ayala Bonilla. 
NIF: 809.010.796-1 
Partida: 460/490,00. 
Compte corrent on fer l'ingrès: 5006374 de l'entitat BBVA. BANCO 
GANADERO (LÉRIDA-TOLIMA, COLÒMBIA). Entitat: COMUNIDAD Y DESARROLLO. 
A Nom: Olga Cecilia Ayala Bonilla. 
 
2n. Es lliurarà una bestreta del 100% de l'esmentat ajut, imputable 
a la partida pressupostària municipal per l'exercici del 2004. 
 
3r. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases 
d'Execució del Pressupost Municipal per a l'exercici 2004. 

 
 
 
20.- CONCESSIÓ SUBVENCIÓ PER A LA CREACIÓ D'UNA AULA D'INFORMÀTICA A 
LA CASA DE LA CULTURA DE LÉRIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar la concessió de subvenció per la creació d'una aula 
informàtica a la Casa de la Cultura de Lérida, amb les 
característiques següents: 
 
 
Ajut: 28.456,60 euros. 
Proveïdor: COMDESA E.U - Olga Cecilia Ayala Bonilla 
NIT: 809.010.796-1. 
Partida: 460/490,00. 
Compte corrent on fer l'ingrès: 5006374 de l'entitat BBVA. BANCO 
GANADERO (LÉRIDA- TOLIMA, COLÒMBIA). Entitat COMUNIDAD Y DESARROLLO. 
A nom de: Olga Cecilia Ayala Bonilla. 
 
2n. Es lliurarà una bestreta del 100% de l'esmentat ajut, imputable 
a la partida pressupostària municipal per l'exercici del 2004. 
3r. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases 
d'execució del Pressupost Municipal per a l'exercici de 2004. 
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21.- APROVACIÓ PROPOSTA DE REGLAMENT ESTATUTARI DEL CONSELL MIXT DE 
COOPERACIÓ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar la proposta de Reglament Estatutari del Consell Mixt de 
Cooperació. 

 
 
 
22.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB L'ESCOLA BRESSOL GEGANT 
DEL PI, CORRESPONENT AL CURS 2004-2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i 
l'Escola Bressol Gegant del Pi per a la concertació de places 
d'escolarització d'infants de 0 a 3 anys, per un import màxim de 
38.728,20 euros, per al curs 2004-2005. 

 
 
 
23.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB L'ESCOLA BRESSOL VAILET, 
CORRESPONENT AL CURS 2004-2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i 
l'Escola Bressol Vailet per a la concertació de places 
d'escolarització d'infants de 0 a 3 anys, per un import màxim de 
38.728,20 euros, per al curs 2004-2005. 

 
 
 
24.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB L'ESCOLA BRESSOL GERMANS 
GRIMM PER AL CURS 2004-2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i 
l'Escola Bressol Germans Grimm per a la concertació de places 
d'escolarització d'infants de 0 a 3 anys, per un imoprt màxim de 
38.728,20 euros, per al curs 2004-2005. 

 
 
 
25.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB L'ESCOLA BRESSOL LLAR 
D'INFANTS CORRESPONENT AL CURS 2004-2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
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Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i 
l'Escola Bressol Llar d'Infants SCLC per a la concertació de places 
d'escolarització d'infants de 0 a 3 anys, per un import màxim de 
38.728,20 eruos, per al curs 2004/2005. 

 
 
 
26.- APROVACIÓ ANNEX 2 AL CONVENI MARC SIGNAT AMB FUNDACIÓ ANTONI 
CAMBRODÍ -IPE, CURS 2004-2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Annex 2 al conveni marc de col·laboració entr el 
'Ajuntamnet de Lleida i la Fundació Antoni Cambrodí-Institut de 
Psicologia Evolutiva, per al curs 2004-2005, per un import total de 
48.538,31 euros (9.700 euros corresponents a l'any 2004 i 38.838,31 
euros a l'any 2005). 
 

 
 
 
27.- APROVACIÓ ANNEX 2 AL CONVENI MARC SIGNAT AMB LA UDL-ICE, CURS 
2004-2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Annex 2 al conveni marc de col·laboració entre 
l'Ajuntament de Lleida, mitjançant l'Institut Municipal d'Educació, 
i la Universitat de Lleida, mitjançant l'Institut de Ciències de 
l'Educació, pel que fa referència al desenvolupament dels Grups de 
Reflexió per a pares i mares, per al curs 2004-2005 i per un import 
màxim de 12.000 euros (10.000 euros corresponents a l'any 2004 i 
2.000 euros a l'any 2005). 

 
 
 
28.- APROVACIÓ ANNEX 2 AL CONVENI MARC SIGNAT AMB EL COL·LECTIU 
TRAMA, ART I CULTURA, CURS 2004-2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar l'Annex 2 al conveni marc de col·laboració entre 
l'Ajuntament de Lleida i el col·lectiu Trama, Art i Cultura, pel que 
fa referència al desenvolupament dels tallers d'expressió visual i 
plàstica i la coordinació de visites i activitats incloses dins el 
Programa Educatiu Municipal Educació a l'Abast, per al curs 2004-
2005, i per un import màxim de 28.511,81 euros (18.175 euros 
corresponents a l'any 2004 i 10.336,81 euros a l'any 2005). 
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29.- APROVACIÓ ORDENANCES FISCALS QUE HAN DE REGIR A PARTIR DE L'ANY 
2005 
  
Prèviament a la votació sobre la proposta de Modificació 
d'Ordenances fiscals  que obren a l'expedient, es procedeix a la 
votació de les esmenes presentades pels grups municipals de CiU i 
del PP, exceptuant aquelles consensuades o retirades,  segons el 
detall següent: 
 
·  Es rebutgen el conjunt d'esmenes presentades pel grup municipal 
de CiU amb 6 vots a favor del seu grup municipal,  15 vots en contra 
dels grups municipals del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del 
grup del PP. 
 
· Es rebutja l'esmena primera del grup municipal del PP (referent a 
l'increment de l'IPC), amb 4 vots a favor del grup proponent i 21 
vots en contra dels grups del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA. 
 
· Es rebutja l'esmena sisena del grup municipal del PP (referent a 
la Taxa per serveis sanitaris, Canera Municipal), amb 4 vots a favor 
del grup proponent, 15 vots en contra dels grups del PSC, ERC-EV i 
ICV-EA i 6 abstencions del grup de CiU. 
 
· Es rebutgen la resta d'esmenes del grup del PP amb 10 vots a favor 
dels grups del PP i CiU i 15 vots en contra dels grups del PSC, ERC-
EV i ICV-EA. 
 
Sotmesa a votació la proposta d'Ordenances fiscals presentada per la 
Regidoria d'Economia, s'aprova amb 15 vots a favor dels grups del 
PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 vots en contra dels grups de CiU i PP, 
acordant-se el següent: 
  
Primer.- Aprovar les Ordenances fiscals que es concreten a 
continuació amb les modificacions que es detallen en l'expedient: 
OF núm. 0.1 Ordenança General de gestió, recaptació i inspecció 
OF núm. 0.2 Classificació de carrers a efectes recaptadors 
OF núm. 1.1 Impost sobre béns immobles 
OF núm. 1.2 Impost sobre activitats econòmiques 
OF núm. 1.3 Impost sobre vehicles de tracció mecànica 
OF núm. 1.4 Impost sobre construccions, instal·lacions i obres 
 
OF núm. 1.5 Impost sobre l'increment del valor dels terrenys urbans
OF núm. 1.6 Impost sobre despeses sumptuàries 
OF núm. 2.1 Taxa per tramitació de documents, autoritzacions 
administratives i llicències  
OF núm. 2.2 Taxa per llicències d'auto taxi 
OF núm. 2.4 Taxa d'activitats i d'intervenció integral de 
l'administració ambiental 
OF núm. 2.5 Taxa per la recollida, transport i tractament de residus 
municipals, domiciliaris i assimilables 
OF núm. 2.6 Taxa per clavegueres 
OF núm. 2.7 Taxa per cementiri 
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OF núm. 2.8 Taxa per retirada de vehicles 
OF núm. 2.9 Taxa per mercats 
OF núm. 2.10 Taxa per serveis de la Guàrdia Urbana 
OF núm. 2.11 Taxa per serveis educatius 
OF núm. 2.12 Taxa per serveis en els dispensaris municipals 
OF núm. 2.13 Taxa per serveis sanitaris 
OF núm. 2.14 Taxa per serveis esportius i piscines 
OF núm. 2.15 Taxa per zones blaves  
OF núm. 2.16 Taxa per serveis de menjador a les escoles bressol 
municipals 
OF núm. 2.17 Taxa per activitat del departament de Serveis Socials
OF núm. 2.18 Taxa per la concessió de llicències per activitats de 
publicitat dinàmica 
OF núm. 3.1 Taxa per ocupació de la via pública 
OF núm. 3.2 Taxa per guals i reserves a la via pública 
OF núm. 3.3 Taxa per ocupació del subsòl 
OF núm. 3.4 Taxa pels aprofitaments especials a favor d'empreses 
explotadores de subministraments que afectin la generalitat o a una 
part important del veïnat 
OF núm. 3.5 Taxa per la utilització de sales d'equipaments 
municipals 
Preu públic núm. 4.1 per la prestació de serveis de l'empresa Aigües
de Lleida - Seragua SA i FCC SA UTE 
Preu Públic núm. 4.2 per la recollida i gestió dels residus 
comercials 
OF núm. 5.1 General de contribucions especials per obres i serveis
 
 
Tercer.- Conforme amb allò establert als articles 17.1 i 17.2 del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el 
text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aquest 
acord s'exposarà al públic al tauler d'edictes de l'Ajuntament 
durant un termini de 30 dies hàbils, dins dels quals les persones 
interessades podran examinar l'expedient tramitat i presentar les 
reclamacions oportunes. L'anunci d'aquesta exposició s'ha de 
publicar al Butlletí Oficial de la Província i almenys en un dels 
diaris que tinguin més difusió de la província. 
 
Quart.- Si un cop finit el període d'exposició no s'ha presentat cap 
reclamació, s'haurà d'entendre com a definitivament aprovat l'acord 
de modificació de les ordenances fiscals no impugnats, de 
conformitat amb allò disposat en l'article 17.3 del mateix text 
legal. 
 
Cinquè.- Que es segueixin els tràmits reglamentaris. 

 
 
 
30.- DECLARANT DESERT EL CONCURS CONVOCAT PER A LA CONTRACTACIÓ DEL 
SERVEI MUNICIPAL D'INFRAESTRUCTURES I INICIAR EL PROCEDIMENT 
NEGOCIAT 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Declarar desert el concurs convocat per a la contractació del 
servei municipal d'infraestructures. 
 
2n. Eliminar el requisit de classificació de contractista de 
l'Estat, establert a l'art. 7.3 del Plec de condicions jurídiques i 
econòmico administratives particulars que regeixen la contractació,
mitjançant concurs, d'una empresa per a la prestació d'un servei 
municipal d'infraestructures, substituïnt-la pels criteris de 
solvència econòmica i tècnica o professional següents: 
- Declaració relativa a la xifra de negoci global de l'empresa 
durant els últims tres exercicis. 
- Declaració relativa als treballs realitzats per l'empresa en el 
curs dels tres últims exercicis que inclogui import, dates i 
beneficiaris públics o privats dels mateixos. 
- Qualsevol altra documentació acreditativa de solvència econòmica, 
financera i tècnica prevista en els arts. 16 i 19 del Text Refós de 
la Llei de contractes de les administracions públiques, que 
l'empresari consideri convenient presentar en relació als criteris 
de valoració previstos en la clàusula 10 del Plec de condicinos 
jurídiques i econòmico administratives particulars que regeixen la 
contractació. 
 
3r. En funció del previst a l'art. 209.1.a) iniciar nova licitació, 
mitjançant procediment negociat, sol·licitant ofertes segons 
estableix l'art. 92 del Text Refós de la Llei de contractes de les 
administracions públiques. 
 
4t. Invitar, al mateix temps, a participar en el Procediment 
negociat, l'empresa ILERDA LLOGUERS I MUNTATGES SL, que ha 
concorregut a la convocatòria del procediment obert.   

 
 
 
31.- APROVACIÓ PACTE ADDICIONAL PER AL CURS 2004-2005 AL CONVENI DE 
COL·LABORACIÓ AMB EL COL·LECTIU TRAMA, ART I CULTURA PER AL 
DESENVOLUPAMENT DEL PROGRAMA "CASALS INFANTILS" 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
- Aprovar el pacte addicional al conveni marc entre l'Ajuntament de
Lleida -Infància- i el Col·lectiu Trama Art i Cultura per al curs 
2004-2005, per al desenvolupament del programa "Casals Infantils".
 
- Aprovar una aportació econòmica per part de l'Ajuntament de Lleida 
de 64.832,40 euros, a càrrec de la partida 07.312.489.01. 
 
- L'aportació es farà en tres bestretes, aportant-se els 16.416 
euros a finals de novembre a càrrec del pressupost 2004; 36.312 
euros a finals de març i 12.104 euros a finals de juny a càrrec del 
pressupost del 2005. 
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- La justificació de les despeses es farà mitjançant declaració 
responsable del legal representant de l'entitat, on constarà 
l'efectiva realització dels treballs acordats i les despeses que han 
comportat. A l'esmentada justificació (model que facilitarà el 
Departament de Serveis Personals), s'incorporarà el compromís de 
presentació de les documentacions justificatives de les despeses 
certificades, (en  aquest efecte s'hauran de complimentar les 
instruccions que dicti la Intervenció municipal). 

 
 
 
32.- APROVACIÓ CANVI DE GESTIÓ DEL SERVEI DE MENJADOR I DEL SERVEI 
DE RESIDÈNCIA TEMPORAL DE PERSONES ADULTES EN SITUACIÓ DE 
MARGINACIÓ, QUE ACTUALMENT ES PRESTA AL CENTRE D'ACOLLIDA "LA 
PANERA" 
  
En primer lloc se sotmet a votació la proposta del grup del PP de 
deixar aquest punt de l'ordre del dia sobre la taula; aquesta 
proposta és rebutjada amb 3 vots a favor del grup del PP i 20 vots 
en contra dels grups del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA. 
 
Sotmesa a votació la proposta, aquesta és aprovada amb 14 vots a 
favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 9 abstencions dels grups de CiU i 
PP, acordant-se: 
 
1r. Aprovar el canvi de sistema de gestió dels serveis socials de 
"servei de menjador" i del "servei residencial temporal per a 
persones adultes en situació de marginació" (previstos en el Decret 
284/96, de 23 de juliol, i normativa concordant) per tal que 
s'efectuï per gestió indirecta, mitjançant concert, de conformitat 
amb el previst en l'article 85.2.B de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases de règim local i normativa concordant. 
L'abast del servei gestionat per aquesta modalitat serà el previst 
en la memòria de l'Àmbit de Benestar i Cohesió Social inclosa en 
l'expedient i en la normativa de la Generalitat de Catalunya 
reguladora del servei. 
 
2n. Exposar al públic l'expedient de modificació del sistema de 
gestió esmentat en el punt anterior, durant el termini de 30 dies, 
mitjançant anuncis a publicar al BOP de Lleida, DOG i tauler 
d'anuncis municipal. L'expedient es considerarà definitivament 
aprovat si no es presenta cap reclamació en el termini esmentat.  
 
 
3r. Es delega expressament en la Junta de Govern Local l'aprovació 
de les bases dels concerts i la realització de tots els actes 
necessaris per la formalització dels mateixos. També es delega en la 
Junta de Govern Local la fixació de la data en la qual es prestaran 
de forma efectiva els serveis esmentats en el punt anterior amb la 
nova forma de gestió i l'adopció dels acords operatius 
complementaris, a fi i efecte de garantir la continuïtat en la 
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prestació de la forma més rigorosa possible. 
 

 
 
33.- APROVACIÓ CONVENI AMB EL DEPARTAMENT DE BENESTAR I FAMÍLIA DE 
LA GENERALITAT PER L'ANY 2004, D'ATENCIÓ PRIMÀRIA I ATENCIÓ 
ESPECIALITZADA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Acceptar l'aportació del Departament de Benestar i Família, per al 
finançament dels Serveis Socials per a l'any 2004, següents: 
 
ATENCIÓ PRIMÀRIA 
Serveis traspassats .............................  102.365,84 euros 
Foment ..........................................    2.044,58 euros
Serveis Socials d'Att. Primària .................  231.156,26 euros
Programes específics ............................   19.778,53 euros
 
ATENCIÓ ESPECIALITZADA 
Atenció especialitzada toxicòmans ...............     7.507,85 euros
Transport adaptat ...............................    41.881,33 euros
 
Aquests imports, són complementaris als establerts a l'acord de 
govern de 16 de març de 2004, per un import de 175.943,60 euros, el 
que suposa una aportació global de 580.677,99 euros. 

 
 
 
34.- APROVACIÓ INICIAL DEL PLEC DE CONDICIONS JURÍDIQUES I ECONÒMICO 
ADMINISTRATIVES PER A L'ADJUDICACIÓ D'UNA PARTICIPACIÓ EN PROINDIVÍS 
EN UNA FINCA, SITUADA A L'ÀMBIT DEL PLA PARCIAL DE PARDINYES (SUR-
13), PARCEL·LA NÚM. 18 QUE S'HAURA DE DESTINAR A LA CONSTRUCCIÓ 
D'HABITATGES EN RÈGIM DE PREU LLIURE 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment el Plec de condicions jurídiques i econòmico 
administratives que han de regir en l'alienació d'una participació 
en proindivís d'un 59% de titularitat municipal, en una finca, 
situada a l'àmbit del Pla Parcial de Pardinyes (SUR-13), parcel·la 
núm. 18 que s'haurà de destinar a la construcció d'habitatges en 
règim de preu lliure. L'alienació es durà a  terme mitjançant 
subhasta, pel procediment obert i el sistema de tramitació 
ordinària. 
 
És objecte de venda la participació en proindivís en la ficna 
següent: 
 
"Urbana: Finca núm. 18, parcel·la de forma rectangular, situada la 
terme de Lleida, carrer Josep Pallach, de sueprfície de 2.038 m2. 
Confronta: al front, est, carrer de situació; al fons, oest, 
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parcel·la 20 de l 'Ajuntametn de Lleida; dreta entrant, nord, 
parcel·la 17 del 'Empresa Municipal d'Urbanisme de Lledia SL; i 
esquerra, sud, parcel·la núm. 14 d'Immobiliaria Colonial SA". 
 
Característiques de la parcel·la: 
 
La parcel·la té una superfície total de 2.038 m2 i un sostre 
edificable de 2.342,40 m2, destinats a ús residencial. S'hi poden 
construir un màxim de 22 habitatges. 
 
Inscripció: Registre de la Propietat núm. 4 de Lleida, Volum 2.492, 
Llibre 63, Foli 72 i Finca 3.847. 
 
Referència cadastral: en tràmit. 
 
Càrregues urbanístiques: La participació en proindivís en aquesta 
finca està afectada, segons el compte de liquidació provisional, en 
un import de 50.139,53 euros, sense perjudici d'allò que resulti de 
la liquidació definitiva que correspongui un cop acabada la 
urbanització del polígon. Igualment, s'entendran com a càrregues 
urbanístiques, que haurà d'assumir l'adjudicatari de la finca, els 
interessos de demora meritats per les quotes i derrames pendents per 
les obres de la urbanització. 
 
 
Tipus de licitació: 478.391,31 euros més un 16% d'IVA equivalent a 
76.542,61 euros. 
 
2. Sotmetre el Plec de condicions a informació pública per un 
termini de 20 dies, període durant el qual es podran formular 
reclamacions i al·legacions. 
 
3. Aprovar la convocatòria de la licitació per a l'alienació, 
mitjançant subhasta, pel procediment obert i el sistema de 
tramitació ordinària de la finca esmentada en el punt primer 
d'aquest acord. 
 
4. Considerar aprovat definitivament el Plec de condicions en el 
supòsit que no hi hagi al·legacions ni reclamacions. 
 
5. Facultar a l'Il·lm. Sr. alcalde i/o a la Junta de Govern Local 
per a desenvolupar la resta del procés licitatori, així com per a 
l'adjudicació de la finca, d'acord amb les atribucions que li 
confereix l'art. 21.1.p) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora 
de les Bases de Règim Local. Igualment, facultar a l'Il·lm. Sr. 
alcalde amb poders tan amplis com calguin per a l'atorgament de 
l'escriptura pública d'adjudicació de la finca. 

 
 
 
35.- DONANT CONFORMITAT AL TEXT REFÓS DEL PLA ESPECIAL URBANÍSTIC 
"AUTOESCOLA LA SEU" A LA PARTIDA PLA DE MONTSÓ 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
1. No considerar el recurs administratiu de reposició interposat 
mitjançant escrit de data 22 d'abril del 2004 pels Srs. Josep Maria 
Segués Luna i Borja Montori Anaya, al no adequar-se al que disposa 
l'article 107 de la llei 4/1999. 
 
2. Donar conformitat al text refós del Pla Especial de l'Autoescola 
La SEU 3, presentat per l'entitat Autoescola Zona Alta SL - La Seu 
3, que incorpora les prescripcions de l'acord d'aprovació 
provisional, en el ben entés que les obres previstes de drenatge i 
pavimentació cal que siguin incorporades en el projecte d'obres en 
execució del Pla Especial. 
 
3. Trametre'l a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Lleida per la 
seva aprovació deinitiva si s'escau. 

 
 
 
36.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PROJECTE DE MODIFICACIÓ DEL PLA 
PARCIAL PARDINYES SUR 13 (PARCEL·LES 11, 30 I 31 PROPIETAT DE 
L'AJUNTAMENT I PARCEL·LES 12, 13, 28 I 29 PROPEITAT DE L'INCASÒL 
  
Per unanimtiat s'acorda: 
 
1r. Aprovar provisionalment el projecte de modificació del Pla 
Parcial Pardinyes SUR 13 (parcel·les 11, 30 i 31 propietat de l 
'Ajuntament de Lleida i parcel·les núm. 12, 13, 28 i 29 propietat de 
l 'Institut Català del Sòl), presentat per l'Institut Català del 
Sòl, que incorpora d'ofici les prescripcions de l'informe del Servei 
d'Urbanisme de data 28 de juliol del 2004. 
 
2n. Trametre'l a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Lleida per a 
la seva aprovació definitiva si s'escau. 

 
 
 
37.- DONANT COMPTE DE LA PRESENTACIÓ DE LA SOL·LICITUD DE 
PARTICIPACIÓ EN EL FONS PER A L'ATORGAMENT DELS AJUTS QUE ESTABLEIX 
LA LLEI 2/2004, DE 4 DE JUNY, DE MILLORA DE BARRIS, ÀREES URBANES I 
VILES QUE REQUEREIXEN UNA ATENCIÓ ESPECIAL I RATIFICACIÓ DELS ACORDS 
DE PARTICIPACIÓ I D'APROVACIÓ DEL PROJECTE D'INTERVENCIÓ INTEGRAL 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Donar-se per assabentat de la presentació en data 21 d'octubre 
d'enguany, de la sol·licitud de participació en el fons per a 
l'atorgament dels ajtus que estableix la llei 2/2004, de 4 de juny, 
de millora de barris, àrees urbanes i viles que requereixen una 
atenció especial. 
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2n.Ratificar els acords de participació en el Fons per a 
l'atorgament dels ajuts assenyalats, d'aprovació del projecte 
d'intervenció integral en el barri de la Mariola, quin pressupost 
previst d'intervenció és el següent: 
 
                2005       2006      2007       2008       TOTAL 
                                                          (euros) 
 
Generalitat  1.505.000  4.255.000  3.830.000  4.440.000   14.000.000
Ajuntamen      325.000    925.000    795.000    815.000   2.860.000
ADIGSA         425.000    405.000  1.000.000          0    1.830.000
 
TOTAL        2.255.000  5.555.000  5.625.000  5.255.000  18.690.000

 
 
 
38.- APROVACIÓ DEL PLEC DE CLÀUSULES PARTICULARS I SEPARATES 
TÈCNIQUES QUE HA DE REGIR L'ADJUDICACIÓ DEL CONTRACTE DE 
MANTENIMENT, CONSERVACIÓ I MILLORA DELS ESPAIS PÚBLICS URBANS I 
BRIGADA D'ACCIÓ IMMEDIATA PER A L'ANY 2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar el Plec de clàusules particulars i separates tècniques 
que ha de regir l'adjudicació del Contracte de Manteniment, 
Conservació i Millora dels Espais Públics Urbans i Brigada d'Acció 
Immediata, per l'any 2005. 
 
2n. Aprovar la despesa per un import anual de 1.550.000,00 euros. 
 
3r. Escollir com a forma de licitació el concurs,  pel proceidment 
obert. 
 
4t. Iniciar el procediment licitatori, de conformitat amb 
l'establert a l'art. 78 del Text Refós de la Llei de Contractes de 
les Administracions Públiques aprovat per RD Legislatiu 2/2000 de 16 
de juny. 
 
5è. L'adjudicació d'aquest contracte resta condicionada a 
l'existència de crèdit necessari i suficient en l'exercici 
pressupostari de l'any 2005, d'acord amb allò que estableix l'art. 
69.4 del Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
6è. Facultar a l'Il·lm. Sr. alcalde per a que en representació de la 
Corporació procedeixi a l'adjudicació del present contracte i la 
signatura de quants documents siguin necessaris per a l'executivitat 
del present acord. 

 
 
 
39.- APROVACIÓ DEL PLEC DE CLÀUSULES QUE HA DE REGIR L'ADJUDICACIÓ 
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DEL CONTRACTE DE CONSERVACIÓ DELS PAVIMENTS CAMINS DE L'HORTA PER A 
L'ANY 2005 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar el Plec de condicions que han de regir la contractació 
mitjançant concurs per procediment obert, de la CONSERVACIÓ 
PAVIMENTS CAMINS DE L'HORTA ANY 2005. 
 
2n. Autoritzar la despesa per un import de 200.000,00 euros. 
 
3r. Escollir com a forma de licitació el concurs, pel procediment 
obert. 
 
4t. Iniciar el procediment licitatori, de conformitat amb 
l'establert a l'art. 78 del Text Refós de la Llei de Contractes de 
les Administracions Públiques aprovat per RD Legislatiu 2/2000, de 
16 de juny. 
 
5è. L'adjudicació d'aquest contracte resta condicionada a 
l'existència de crèdit necessari i suficient en l'exercici 
pressupostari de l'any 2005, d'acord amb allò que estableix l'art. 
69.4 del Text Refós de la llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
6è. Facultar a l'Il·lm. Sr. alcalde per a que en representació de la 
Corporació procedeixi a l'adjudicació del present contracte i la 
signatura de quants documents siguin necessaris per a l'executivitat 
del present acord. 

 
 
 
40.- MOCIÓ DEL GRUP DEL PP EN RELACIÓ ALS PRESSUPOSTOS GENERALS DE 
L'ESTAT PER A L'ANY 2005 
  
Amb 4 vots a favor del PP, 14 vots en contra del PSC, ERC-EV i ICV-
EA i 6 abstencions de CiU, s'acorda rebutjar la següent proposta de 
moció presentada pel grup municipal del PP: 
 
- Declarar que les inversions que l'Estat preveu fer a Catalunya, 
definides en els pressupostos generals del 2005, són insuficients 
per cobrir les necessitats que té l'economia catalana. 
 
- Demanar als partits catalans que els seus representants a les 
Corts Generals presentin esmenes per tal de compensar aquestes 
reduccions. 
 
- Remetre aquests acords als Grups Parlamentaris al Parlament de 
Catalunya i a les Corts Generals, al President del Consell Executiu 
de la Generalitat de Catalunya i a la Presidència del Govern 
espanyol. 
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41.- MOCIÓ CONJUNTA REFERENT A LA LÍNIA FÈRRIA DE LLEIDA A BARCELONA 
PER MANRESA 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de la moció 
conjunta presentada per tots els grups municipals 
 
1. L'Ajuntament de Lleida expresa el seu rebuig a aquesta mesura que 
vol adoptar RENFE i demana al Ministeri de Foment que mantingui 
obertes i operatives les estacions de Cervera, Bell-lloc, Tàrrega i 
Mollerussa de la línia fèrria de Lleida a Barcelona per Manresa, 
així com en demana l'arranjament definitiu aportant-hi els recursos 
necessaris. 
 
2. Que es mantingui en funcionament el lloc de comandament auxiliar 
de Lleida que regula la circulació de trens de Marcen-Poliñino 
(Osca), fins a Sant Vicenç de Calders per via Lleida-Valls i de La 
Plana a Reus. 
 
3. L'Ajuntament de Lleida es comproment de fer aquelles gestions 
necessàries prop de l'Administració del 'Estat, titular de la via, a 
fi que aquesta es mantingui en ple funcionament i que se'n pugui 
rendibilitzar el seu major profit social, econòmic i d'equilibri 
territorial. Aquestes accions s'emmarcaran en la necessària 
cooperació amb els Sindicats majoritaris en el territori i amb els 
Ajuntaments afectats. 
 
4. Trametre còpia d'aquests acords al Minsiteri de Foment, a RENFE i 
als ajuntaments dels municipis afectats. 

 
 
 
42.- MOCIÓ DELS GRUPS DEL PSC, CiU, ERC-EV I ICV-EA REFERENT A LA 
UNITAT DE LA LLENGUA CATALANA 
  
Amb 22vots a favor del PSC, CiU, ERC-EV I ICV-EA i 4 abstencions del 
PP, s'acorda aprovar la següent proposta de moció: 
 
1. Exigir que el reconeixement de la unitat de la llengua catalana i 
el referent legal i normatiu siguin recollits de manera inequívoca i 
amb caràcter fonamental per part de les institucions de l'Estat, 
així com demanar la retirada immediata de tota la legislació i 
actuacions governamentals que continuïn perpetuant el secessionisme 
lingüístic en les institucions públiques. 
 
2. Fer una crida a les Administracions corresponents i les entitats 
culturals i cíviques perquè s'estableixin formes de col·laboració 
entre els diversos territoris dels Països Catalans que permetin 
donar coherència als diversos processos de normalització 
lingüística, per tal d'aconseguir la integració i coheió de la 
comunitat lingüística. 
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3. Proposar actuacions perquè es mantingui una sola normativa 
lingüística que integri les aportacions de totes les varietats de la 
llengua, sota la direcció i autoritat de l'Institut d'Estudis 
Catalans. 
 
4. Determinar que la denominació està resolta satisfactòriament per 
totes les parts, tal com recull el Diccionari de la llengua catalana 
de l 'IEC, que defineix valenciá en els termes següents: "Al País 
Valencià, llengua catalana". 
 
5. Trametre aquests acords al Govern de l'Estat, al de la 
Generalitat de Catalunya i al Govern de la Comunitat Valenciana. 

 
 
INTERVENCIONS 
 
El Sr. Alcalde excusa l’assistència de la Sra. Balañà, que tot i 
haver vingut a la Paeria ha tingut que marxar per raons de salut; li 
desitja es recuperi el més aviat possible. 
 
 
Punt número 4. Protocol d’intencions entre l’Ajuntament de Lleida i 
el DARP per la cessió d’ús de domini públic d’un edifici al Turó de 
Gardeny, per a la instal·lació de la seu del Departament 
 
 La Sra. Arnalot demana que aquest punt quedi sobre la taula per dos 
motius. En primer lloc perquè no ha estat informat per la Comissió 
d’Urbanisme. En segon lloc perquè suposaria incomplir l’acord 
plenari del passat més de febrer, en que es va aprovar per 
unanimitat la proposta de creació del fòrum de Gardeny, òrgan que 
participaria en les decisions sobre el futur del turó. El grup 
Popular ha insistit reiteradament en la necessitat de creació 
d’aquest fòrum. No estan en contra de la ubicació de la Conselleria 
però aquesta qüestió calia haver-la tractat en el marc d’aquest 
fòrum. Tot i això destaca com a agradable sorpresa el haver rebut 
ara la convocatòria per constituir aquest fòrum on consten les 
persones que hi formen part, els responsables de cada tema i la 
metodologia de treball. Es felicita que, malgrat sigui amb retard, 
es faci la constitució d’aquest òrgan. Diu que si el punt no es 
deixa sobre la taula se n’abstindran de votar pels motius explicats, 
especialment per la manca de l’informe del nou fòrum sobre la 
proposta. 
 
El Sr. Alcalde explica que el ple es va comprometre a crear aquest 
fòrum en el marc del Consell Econòmic i Social. Encara hi ha 
entitats que no han nomenat el seu representant. Ara es fa una 
primera convocatòria als grups municipals que si han designat qui en 
formarà part. Creu que cal mantenir el punt de l’ordre del dia ja 
que hi ha un consens general sobre aquesta cessió; esmenta el cas 
d’altres espais que s’han cedit al turó i que són precedents que cal 
tenir en consideració. En el fòrum es parlarà del futur de Gardeny i 
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aquest preacord amb el DARP no desvirtua la seva funció. La C.I. 
d’Urbanisme  informarà quan el Departament presenti el projecte de 
rehabilitació de l’espai a cedir. 
 
La Sra. Arnalot insisteix  que el Consell Econòmic i Social ja fa 
temps que està creat i podia haver informat aquesta proposta. No hi 
votaran en contra però continua considerant que s’està incomplint la 
moció aprovada pel Ple sobre la creació del fòrum de Gardeny.  
 
Es rebutja deixar el punt sobre la taula amb 16 vots en contra dels 
grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 vots a favor dels grups de CiU i 
PP.  
 
S’aprova la proposta d’acord amb  16 vots a favor dels grups del 
PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions  dels grups de CiU i PP. 
 
Punt numero 29. expedient d’ordenances fiscals que han de regir a 
partir de l’any 2005 
 
La Sra. Mínguez, com a Presidenta de la Comissió d’Economia, fa de 
ponent de la proposta. Explica que, amb caràcter general les 
ordenances s’actualitzen aplicant la mitjana de l’IPC de la 
província de Lleida i el de Catalunya (que és del 2,9%) ja que no hi 
ha un índex propi de la ciutat de Lleida. Els eixos bàsics de la 
política fiscal municipal per a l’any 2005 són: l’impuls a la 
participació ciutadana, la equitat i el respecte al compromís que es 
va acordar per tot el mandat. Aquest any s’incorpora un nou 
compromís: que un punt de l’actualització de l’IBI es destinarà a 
augmentar la partida de manteniment de la ciutat.  Explica el procés 
de participació dels sectors implicats en la redacció d’algunes 
ordenances com en el cas de l’horta, els taxistes, titulars 
d’estacionaments, sindicats agraris, pares i mares d’alumnes, veïns 
afectats per pagaments de contribucions especials o les aportacions 
dels grups de l’oposició. Sobre les esmenes d’aquests grups destaca 
que s’ha incorporat el compromís d’estudi de les propostes del grup 
de CiU sobre una ordenança en relació a la construcció sostenible; 
s’incorpora una esmena consensuada amb el grup del PP referent a la 
plus-vàlua. Sobre el total de les 22 esmenes del grup de CiU diu que 
5 d’elles ja estaven recollides en la proposta d’ordenança; s’adopta 
el compromís d’estudi de l’ordenança sobre construcció sostenible i 
es rebutgen 16 esmenes per no coincidir amb el criteri de l’equip de 
govern. De les 11 esmenes del grup del PP 4 ja estan recollides, 1 
és acceptada i 6 són rebutjades. En el que fa referència a l’equitat 
diu que les ordenances preveuen un tractament més favorable als 
usuaris habituals dels serveis públics (explica diversos exemples). 
  
 
El Sr. Pané explica que ja en el mandat anterior es va començar a 
aplicar un sistema d’ordenació dels increments de les ordenances 
fiscals  que creu que ha estat intel·ligent i equitatiu. Aquest 
criteri ha esdevingut en aquest mandat una racionalització efectiva 
de les ordenances, mitjançant l’aplicació de la mitjana de l’IPC de 
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les terres de Lleida i el de Catalunya. Les ordenances, doncs, 
s’incrementen per terme general segons aquest IPC ponderat. Aquests 
augments venen a coincidir amb l’increment dels costos dels serveis 
que l’Ajuntament presta. Aquesta regulació és equitativa. Es 
mantenen les bonificacions establertes amb anterioritat amb la 
contribució (en bona part) dels grups de l’oposició que  les va 
demanar en els darrers anys. Destaca de forma especial la 
bonificació en l’import de circulació per persones amb discapacitats 
i les bonificacions per famílies nombroses en l’IBI. S’incorporen 
suggeriments de diversos col·lectius de la ciutat i dels grups de 
l’oposició. Es congela l’impost de circulació, no perquè no es pugui 
incrementar sinó per que es considera que estem en la banda alta 
d’aquest import i era convenient no incrementar-lo; reflexiona sobre 
la importància del futur pacte per a la mobilitat i diu que serà més 
importants la consciència dels ciutadans que l’efecte dissuasori 
dels impostos sobre els cotxes.  Creu que el servei de recollida 
d’escombreries  a l’horta ha millorat però no s’ha arribat a les 
cotes que el govern preveu, la qual cosa ha fet convenient 
considerar les partides de l’horta com a carrers d’inferior 
categoria als efectes del cobrament de la taxa de recollida de 
residus. Els serveis educatius i culturals vinculats increment la 
seva tributació en el 2,9 % i es mantenen amb fortes bonificacions. 
L’IBI s’incrementa també en el 2,9%; l’augment també dels valors 
cadastrals és un element lògic de la progresivitat d’aquest impost; 
aquest tribut és l’impost més important si es vol continuar la 
prestació dels serveis i les inversions. Destaca la vinculació de 
l’increment d’un 1% de l’IBI a finançar les obres de manteniment de 
la ciutat. Creu que els ajuntaments del nostre entorn aplicaran 
increments similars als nostres; cal actualitzar els ingressos per 
actualitzar la prestació dels serveis o la realització d’inversions. 
Diu que l’oposició demana rebaixes dels impostos i tributs, i 
segurament és la seva tasca, però cal veure que la generalitat dels 
ajuntaments han d’actualitzar els seus ingressos. La formula 
aplicada és entenimentada i raonada; les persones amb més 
dificultats econòmiques poden disposar de les bonificacions i els  
ajuts previstos. El seu vot serà favorable.  
 
El Sr. Sàez explica el vot favorable del seu grup a la proposta de 
modificació de les ordenances fiscals. El motiu fonamental és la 
coherència amb el vot favorable del passat any en el qual es van 
fixar els criteris i els acords de govern per tot el  mandat en 
aquesta qüestió. Els criteris de fixació d’un l’IPC ponderat, 
aplicant sempre el mateix sistema, ha estat una solució estable a 
patir de l’acord adoptat: mitjana dels IPC de Catalunya i de Lleida, 
aplicada al mes de desembre de l’any. En els dos darrers anys s’han 
aplicat dos percentatges que no són els més expansius que es podien 
haver triat. Hi ha un criteri que permet saber com s’actualitzen els 
tributs durant tot el mandat. Aquesta proposta es va presentar i 
discutir en reiterades  ocasions i que ara s’aplica com a fruit del 
consens de govern. També destaca la tasca que s’ha dut a terme, 
analitzant les ordenances (des del punt de visa tècnic i des del 
punt de vista polític) i veient quines eren les modificacions que 
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calia introduir per millorar-les, especialment en la seva aplicació 
concreta; explica les modificacions efectuades en relació a la taxa 
per zona blava, les taxes de serveis de proximitat (que en tres anys 
només han pujat la meitat que la resta de taxes), les taxes 
d’educació i cultura i altres. Les ordenances reflecteixen una 
voluntat d’estabilitat en el creixemement de les possibilitats de 
finançament de la Paeria i reflecteixen també un pacte amb la ciutat 
perquè la seva contribució al projecte comú no estigui en funció de 
necessitats de última hora sinó de l’aplicació d’un acord estable 
amb la correcció dels criteris de sensibilitat en els casos en que 
sigui convenient. Creu que són unes bones ordenances i que sense 
cobrar tributs no es poden prestar serveis. L’actualització és 
justa, acurada i beneficiosa pel conjunt de la ciutadania i les 
funcions que té encomanades l’Ajuntament.  
 
El Sr. Oró vol, des d’un punt de vista formal, que consti la poca 
predisposició per part del govern en facilitar la tasca de 
l’oposició per poder controlar i fiscalitzar l’actuació municipal. 
La proposta de modificació de les ordenances se’ls hi ha presentat 
amb antelació mínima (des dos dies hàbils) que posa de manifest la 
poca transcendència que se li vol donar a un instrument econòmic 
cabdal per l’Ajuntament com és aquest.  Espera que es compleixi el 
compromís adoptat en la comissió informativa de que el proper any es 
faciliti la documentació de les modificacions abans del dia del 
Pilar.  
Qualifica la proposta del govern com de “asfixia fiscal” vers els 
lleidatans i lleidatanes. Critica la fórmula d’aplicació de l’IPC 
adoptada, que suposa un increment del 2,9%. Creu que és més adequat 
aplicar l’IPC estatal del 2,6 %  ja que aquest índex és el que 
serveix de referència per l’increment salarial que afecten a la 
pràctica totalitat dels treballadors; els assalariats no tenen cap 
mecanisme per poder pal·liar el diferencial negatiu en relació a 
l’increment de les seves rendes ni poden traslladar els increments 
al preu final dels productes o serveis. Aquest diferencial del 0,3% 
suposa una diferència real de l’11% entre ambdós IPC. Creu que la 
proposta del govern demostra l’escassa sensibilitat que tenen amb 
els sectors més desafavorits de la societat. Lleida ja és una ciutat 
prou inflacionista i l’Ajuntament no ha de contribuir a incrementar 
aquesta inflació que ens fa menys competitius amb altres ciutats i 
poblacions veïnes. La ciutadania pateix ara un triple esforç fiscal: 
d’una banda l’increment del tributs i les taxes que s’està aplicant 
(explica que Lleida és capdavantera a nivell estatal en els imports 
dels tributs que paga i facilita dades en aquest sentit); en segon 
lloc cal destacar el deute que té la Paeria i que suposa que una 
família tipus hagi de suportar 168 euros anuals en concepte 
d’interessos; en tercer lloc esmenta el fet que en el pressupost 
d’enguany s’hagin disminuït les inversions en un 5.2 %.   
Defensa les esmenes presentades pel seu grup, que no tenen com a 
objectiu l’afany recaptatori sinó crear les condicions necessàries 
per la millora del finançament de l’Ajuntament. Les explica amb 
detall. Destaca especialment les esmenes adreçades a afavorir la 
incorporació de noves empreses a la ciutat, la promoció de mesures 
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de caire ambiental o la proposta relacionada amb la canera 
municipal. Vol constatar la voluntat de diàleg que s’ha donar amb la 
incorporació parcial de l’esmena en l’impost de plus-vàlua per part 
del govern. Tot i això creu que encara no s’ha copsat del tot el 
canvi d’estil que el govern diu que ha dut a terme, en especial en 
matèria econòmica. Hi ha manca d’idees i una actitud anacrònica de 
voracitat recaptatòria. 
 
El Sr. Tugues recorda que fa unes setmanes la premsa va anunciar 
l’increment de tributs de la Paeria en el 2,9 %; aquesta notícia era 
lògia en funció de l’acord del govern d’incrementar la mitjana dels 
augments IPC de Lleida i de Catalunya. És una opció com hi ha 
altres, que anirien més a favor dels ciutadans. El grup de CiU pot 
optar entre qüestionar aquest criteri o, si més no, vetllar perquè 
s’apliqui de forma correcta. Optar per aquesta segona alternativa 
podria semblar paradoxal, ja que hauria de ser el propi govern qui 
vetllés l’aplicació acurada dels seus acords, cosa que no fa. Els 
coeficients s’incrementen en el 2,9% (llevat alguns arrodoniments a 
l’alça) però en els casos dels impostos més importants l’increment 
real és força superior als percentatge abans esmentats.  
Sobre la congelació de l’impost de circulació diu que el govern no 
ho ha fet per voluntat de rectificació o per la millora de la 
consciència ciutadana en matèria de circulació viària: s’ha fet per 
imperatiu legal. Explica el sistema d’aplicació dels coeficients 
d’aquest impost i diu que únicament quedaven 5 centèsimes per 
arribar al màxim legalment previst. No hi cabia l’increment del 2,9% 
aplicat a la resta de tributs i per això han tingut l’obligada 
prudència de no modificar el tipus. Tot i això Lleida té una de les 
pressions fiscals més altes de tot l’Estat. En el cas de l’IBI 
explica que l’augment del coeficient en un 2,9% suposa que l’impost 
creixi en un 4,94 %, donat que el pressupostos de l’Estat augment un 
2% la base impossible de l’impost; això no s’ha explicat als 
ciutadans. L’any passat es va fer el mateix procés l’increment real 
va ser del 6,64%. En només dos anys aquest impost ha augmentat un 
11,58% i això és molt més del que s’ha anunciat i de l’increment del 
poder adquisitiu dels lleidatans en aquest període. Creuen que 
caldria ser més moderat en aquest gravàmen sobre l’habitatge i més 
quan el proper any s’aplicarà una nova taxa (per llicència de 
primera ocupació) que grava la mateixa base imposable que l’ICIO. 
Tant l’ICIO com la nova taxa tenen en la construcció o la 
rehabilitació d’habitatges un impacte directe i conjuntament suposen 
un increment del 12,12%. Tot això incideix en els cost de 
l’habitatge, que és una de les preocupacions dels ciutadans; es 
poden fer polítiques de sòl des de l’Ajuntament i s’ha de ser 
mesurat en la política fiscal. Aquests factors (juntament amb altres 
externs) incideixen en que molts ciutadans busquin el seu habitatge 
fóra de Lleida.  
 Explica les esmenes del grup de CiU per temperar els imports de 
l’IBI i l’ICIO i també per premiar les edificacions sostenibles. 
Retiren les esmenes 7, 8 i 11 que ja estan incorporades; retiren 
també l’esmena 12 tal i com es va comentar en la comissió 
informativa. Votaran en contra de la primera esmena del PP pels 
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motius explicats abans en relació a la pressió fiscal total de 
l’IBI.  
 
La Sra. Mínguez diu que cal fer una reflexió i definir certs 
conceptes confusos. La diferència amb les esmenes del PP, sobre 
l’aplicació de l’IPC, és només de 3 dècimes i potser altres anys la 
fórmula aplicada per l’Ajuntament pot ser igual o inferior a l’IPC 
de l’Estat. Si la diferència només és aquesta potser un altre any 
podran votar afirmativament a l’expedient d’ordenances fiscals. 
Explica que la proposta d’increment de l’IBI és del 2,9%; tothom sap 
que l’Estat decideix cada any actualitzar els valors cadastral; 
aquesta actualització ve obligada per una altra administració i es 
deu a que el valor dels immobles creix. La modificació s’aplica a 
tots els municipis d’Espanya. Potser el que no és just és 
l’aplicació lineal a tots els municipis.  Les esmenes de CiU 
proposen reduir un impost que és fonamental per l’Ajuntament. Cal 
tenir en consideració que el pressupost conjumina ingressos, 
despeses i inversions i que el primer grup financia els altres dos; 
no serà lògic proposar en el debat del pressupost l’increment de les 
inversions quan es proposa una disminució d’ingressos. Si no hi ha 
recursos baixaran les despeses. Si volem que la ciutat tingui un 
nivell de vida elevat hem de ser conscients de la necessitat de 
disposar d’ingressos per finançar aquestes millores. Cal parlar amb 
exercici de responsabilitat i coherència de discurs. El nivell de 
pressió fiscal (relació entre el que es rep com a renda anual i el 
que es paga d’impostos) és moderat a Lleida. Explica l’exemple d’una 
familia tipus i diu que la pressió fiscal municipal és d’un 1,68% de 
la seva renda, el que suposa un increment de 0,6 % en relació a 
l’any anterior.  Critica que es facin comentaris que donen lloc a 
confusió i que fan una batalla política d’un tema tan important com 
són els impostos. Cal ser rigorosos i no intentar confondre als 
ciutadans.  
Comenta unes recents declaracions a la premsa del Sr. Gavín en 
relació a l’increment de les ordenances fiscals. No es pot afirmar 
amb rotunditat que els joves marxin de la ciutat a causa de la 
pressió fiscal, ja que les causes són més complexes. No és cert que 
no es pogués incrementar l’impost de circulació per imperatiu ja que 
es podia haver incrementat; explica els percentatges aplicats en 
altres ciutats de Catalunya sobre aquest impost. No es poden 
comparar els impostos un a un ni barrejar impostos amb polítiques 
socials. Diu que el Sr. Gavín hauria de quedar suspès en expressió 
oral ja que avui es corregeix el que llavors va dir. Diu també que 
han interpretat incorrectament la proposta d’ordenança sobre la taxa 
per ús de sales municipals, ja que són gratuïtes per les entitats 
sense ànim de lucre i s’ha fet un canvi d’estructura de tarifes. No 
fent constar que es congelen o es disminueixen tarifes i que hi ha 
bonificacions. Creu que el grup de CiU suspenen en comentari de 
text. També critica al grup de CiU el plantejament que fa sobre 
l’acumulació d’increments; no es pot barrejar un impost com l’ICIO 
amb taxes com la de primera ocupació. Creu que el grup de CiU no ha 
mostrat l’interès que calia per la importància del tema i que han 
repetit esmenes ja presentades altres anys. Diu que CiU ha suspès en 
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el tema de les ordenances fiscals.  
 
 
El Sr. Gavín intervé per al·lusions i manifesta que troba de molt 
mal gust que sigui al·ludida de forma repetida i sistemàtica una 
persona que no ha intervingut en el debat. I més quan al to ha estat 
alliçonador i provocador. No intervindrà ja que el ponent per el seu 
grup ha estat el Sr. Tugues que és a qui la Sra. Mínguez havia 
d’haver contestat. La regidora d’Economia ha llegit el discurs que 
portava preparat pensant que seria el Sr. Gavín qui faria la defensa 
de les propostes del grup de CiU. També considera de molt mal gust 
que aquest estil provocador utilitzi mots com el de “terrorista” 
quan parla d’un regidor de l’oposició i demana que es retiri aquesta 
expressió. Demana que es facin servir arguments i no demagògia.  
 
El Sr. Alcalde creu que el debat de les ordenances fiscals és el que 
s’ha produït al Ple. La Sra. Mínguez s’ha referit a declaracions en 
medis de comunicació dels diferents grups sobre aquest tema i ara ha 
contestat a la globalitat de les ordenances. En el debat d’avui no 
ha fet servir cap paraula “ofendosa”; la ironia no és ofensa. 
 
El Sr. Gavín diu que si la Sra. Mínguez es refereix a una lectura de 
premsa per rebatre els arguments de CiU (actitud que qualifica de 
pobre), ell es pot remetre a unes declaracions de la mateixa Sra. 
Mínguez a la premsa on va dir que el seu grup eren uns mentiders i 
uns terroristes. Troba lamentable que es facin servir aquests 
adjectius.  
 
La  Sra. Mínguez explica que ella va dir a la premsa que el grup de 
CiU feia terrorisme informatiu que és una expressió que, segons el 
diccionari de sinònims, equival a extorsió informativa.  
 
El Sr. Alcalde considera que la Sra. Mínguez a aclarit el sentit que 
volia donar a aquella paraula. 
 
El Sr. Pané creu que no s’estan fent les coses gens malament. 
S’estan aplicant uns criteris d’actualització fiscal sostinguts, 
enteniments i que representen un acord global de tres grups en el 
govern i en el que poden també entrar els grups de l’oposició. 
Aquesta actualització no és insolidària ni injusta i està 
equilibrada amb el nivell de prestació de serveis que es demana a 
l’Ajuntament.  
Creu que fa falta fer un exercici de responsabilitat política quan 
se senten conceptes com “asfixia fiscal” o “voracitat recaptatòria” 
o quan se sumen percentatges de diversos anys que no tenen a veure 
amb la realitat. Diu que les hisendes locals estan mancades de 
recursos per no tenir el reconeixement de l’Estat ni de les 
comunitat autònomes. Si no hi ha ingressos no es pot millorar la 
qualitat de vida dels ciutadans. No és cert que hi hagi grans 
empreses de més de dos mil treballadors que no s’implantin per causa 
de la política fiscal. Tampoc és cert i no es pot dir que la gent 
marxi de la ciutat de Lleida per que la política fiscal sigui 
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brutal; les causes són diferents (les explica). La ciutat creix en 
habitants i en economia. No es pot comparar l’increment  d’un 
conveni col·lectiu amb l’actualització de les ordenances municipals 
perquè són conjunts diferents i la comparació no és possible i, si 
es fa, els resultats seran esbiaixats.  No creu coherent 
l’argumentació del PP quan el govern de l’Estat d’aquest partit va 
considerar que el els increments salarials no superiors a l’IPC no 
eren una recomanació sinó una ordre i quan els funcionaris van 
perdre poder adquisitiu any rera any.   
Cal incentius perquè es facin edificis ambientalment sostenibles, 
però aplicar només mesures fiscals incentivaria relativament molt 
poc; cal fer una ordenança i desprès aplicar aquests ajuts fiscals. 
 En relació a les taxes sobre la canera diu que es cobra el preu del 
xip i que no es cobra la resta de serveis veterinaris; es fa pagar 
perquè és un element per elevar la consciència de la importància de 
les adopcions d’animals.  
Critica que el grup de CiU sumi percentatges d’increments de tributs 
perquè desprès sembli que l’increment anual és més gran. En cas de 
l’IBI és cert que s’acumulen les actualitzacions de tipus i de valor 
d’immobles, però l’import és progressiu i el valor dels immobles 
realment augmenta. No es poden demanar noves inversions i nous 
serveis si és nega la possibilitat de recaptar suficients recursos. 
Els serveis educatius, culturals, personals, etc, suposen renda 
diferida i reverteix en les economies més febles i fa créixer la 
ciutat i la seva economia. En matèria d’habitatge el que cal és fer 
polítiques efectives que és el que el govern està en disposició de 
fer. 
 
El Sr. Sàez manifesta la seva sorpresa perquè l’oposició es queixi 
quan el govern fa servir un to de discurs similar al que ells 
mateixos utilitzen. S’han fet acusacions importants al govern en un 
to especialment crític i no s’ha pres com a ofensa. Tant les 
intervencions com les respostes formen part del discurs polític. El 
que és sorprenent és que la distància entre la proposta del govern i 
el vot favorable del PP siguin 1,2 euros en el cas d’una família – 
tipus; no s’adiu aquesta dada amb el debat que s’ha produït. Diu que 
aquest any no es poden repetir arguments crítics sobre temes com la 
taxa de recollida de residus a l’horta o la zona blava. S’han fet 
servir  arguments confosos en casos com el de la taxa per ús de les 
sales municipals. Es podia haver incrementat l’impost de circulació 
i no s’ha fet; el govern no és partidari de baixar impostos, perquè 
la societat cada vegada demana més equipaments i més serveis. En 
relació a l’IBI diu que s’acumula l’increment del valor cadastral 
amb l’increment del tipus sense tenir en consideració que el valor 
cadastral i el de mercat augmenten realment i que això suposarà 
sempre un trasllat a la quota. L’Ajuntament no incrementa els valors 
cadastrals. No creu que si s’hagués acceptat la proposta d’increment 
de l’IBI que ha fet el grup de CiU aquest hagués canviat el seu 
discurs. Diu que amb la poca receptivitat a la negociació demostrada 
pel grup de CiU al llarg del ple serà molt difícil arribar a acords 
amb ells.  
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El Sr. Oró respon al Sr. Pané dient que no procedeix com a argument 
la crítica que ha fet als anteriors governs  del PP a l’Estat, ja 
que ara no hi governen. Considera que els treballadors (en general) 
no disposen d’altres possibilitat d’increments dels salaris que les 
dels convenis i, si creu el contrari, espera que el proper any 
s’incrementin les retribucions dels funcionaris de l’Ajuntament en 
un mínim del 2,9%.  
Qualifica d’apassionada la intervenció de la Sra. Mínguez amb la 
voluntat de rebatre els seus arguments sobre la pressió fiscal, 
concepte que el Sr. Oró també coneix.. Es remet a una publicació del 
PSOE, de l’any 2004, on diu  que la ciutat de Lleida és la sisena 
d’Espanya amb més pressió fiscal. La proposta del PP està propera a 
la del govern i diu que si en propers anys s’aplica un increment 
igual o inferior que l’increment de les retribucions dels 
treballadors, el grup del PP estarà d’acord en aquest punt i votarà 
a favor. Demana a la Sra. Mínguez que es mantingui un bon clima de 
diàleg en el Ple i que no faci servir expressions que ho dificultin. 
   
El Sr. Tugues creu que el debat proposat pel Sr. Pané és 
interessant: és evident que els serveis i les inversions es 
financien amb els tributs que paguen els ciutadans i que cal fer 
pedagogia sobre aquest fet. Es cert que cal augmentar els impostos, 
però el govern ha de dir en quin percentatge realment els augmenta: 
no és pot dir que s’incrementa el 2,9% quan en la realitat els 
ciutadans pagaran més d’aquest percentatge. Demana claredat, 
transparència,  explicar a  la ciutat allò que realment és. Reitera 
que l’augment de l’IBI dels darrers dos anys representarà un 
increment del 11,55%. El grup de CiU posa en dubte que el poder 
adquisitiu de les famílies lleidatanes hagi pujat en els darrers dos 
anys un nivell com el que s’incrementen els impostos. Els números 
són els que són. 
Respon també al Sr. alcalde sobre la qualificació d’irònica de la 
intervenció de la Sra. Mínguez; no està d’acord en absolut. Creu que 
la regidora ha desqualificat, ha provocat i ha insultat. Creu que és 
la Sra. Mínguez qui necessita assessorament. Li demana 
responsabilitat institucional i que en el plenari respongui a les 
intervencions dels grups i no a les notícies de premsa. Creu que el 
motiu d’aquesta actitud rau en que la regidora no es capaç de 
demostrar que els arguments de CiU no són certs, que no pot negar 
que l’any 2005 els ciutadans de Lleida pagaran un 4,94% més d’IBI o 
que durant els darrers dos anys l’increment ha estat de l’11,55%. No 
pot negar que la nova taxa sobre la llicència de primera ocupació té 
la mateixa base impossible que l’ICIO i que ambdós tributs graven el 
mateix objecte (sumant tots dos, l’increment tributari sobre la nova 
construcció serà del 12,12%). No es pot negar que en marge 
d’increment de l’ajuntament sobre l’impost de circulació és de 5 
centéssimes.  Tampoc es pot negar que en la Comissió Informativa no 
va saber respondre quin era l’increment de la taxa sobre l’ús dels 
locals municipals. Demana que es donin arguments, no 
desqualificacions o insults. Igualment reitera la petició feta pel 
Sr. Gavín en relació a l’ús de la paraula terrorisme es faci servir 
per valorar la tasca dels grups; els grups podran encertar o 
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equivocar-se però en cap cas pot utilitzar-se aquesta paraula i més 
qui pertany a un partit que ha sofert directament el terrorisme.  
 
El Sr. alcalde reitera que la Sra. Mínguez ja ha explicat quin 
sentit li volia donar i en quin context es va dir aquesta paraula 
com a part de l’expressió terrorisme informatiu.  
 
La Sra. Mínguez manifesta, responent al consell del Sr. Oró, que 
retira l’expressió “terrorisme informatiu” i la substitueix per 
l’expressió sinònima “extorsió de la inforrmació”. Sembla que a 
l’oposició no li ha agradat el to de la seva intervenció; retreu al 
Sr. Tugues el to del debat del seu grup en aquest i en plens 
anteriors. Creu que s’ha fet un crítica no fonamentada: es fa servir 
l’argument predeterminat de l’increment de l’IBI quan ja s’ha 
explicat que aquest impost augmenta un 2,9% per l’any proper i que 
l’altre 2% d’increment dels valors és un criteri de l’estat, com 
tothom sap. Considera que el grup de CiU no ha estudiat de forma 
convenient aquest expedient ni ha preguntat ni consultat en la 
Comissió allò que calia. No s’ha esperat les respostes del govern 
als dubtes existents i, en canvi, s’han fet declaracions als mitjans 
sense estar informats. Va una valoració global negativa del grup de 
CiU en aquesta matèria. Demana el vot favorable a l’expedient de 
modificació de les ordenances fiscals que preveu un increment 
general del 2,9 % (llevat algun redondeig) i que preveu 
congelacions, descomptes i bonificacions. La pressió fiscal del 
ciutadans es veurà incrementada en un 0,6%  respecte a l’any 
anterior.  
 
Clou el debat el Sr. alcalde dient que el govern té un model fiscal 
que avui sotmet a aprovació. Aquest model està orientat a fixar les 
magnituds dels increments, per generar tranquil·litat i confiança 
als ciutadans i a les empreses. Ha existit diàleg amb col·lectius i 
amb l’oposició (amb esmenes acceptades).  No hi ha èxode d’empreses 
de la ciutat, ni empreses que no hagin vingut per aquest motiu ni 
tampoc voracitat recaptatòria. Hi ha sensibilitat pels sectors menys 
afavorits, tant en els ingressos com en les despeses; aquesta 
sensibilitat es manifesta en les polítiques progressistes de despesa 
en la prestació de serveis. Aquest Ajuntament gasta mil milions de 
les antigues pessetes en serveis personals, set-cents milions en 
educació, mil milions en cultura i que s’està produint sòl per fer 
habitatge social: per això serveixen els impostos. Creu que no es 
pot sumar en cap cas l’increment de l’impost de l’IBI amb 
l’actualització de valors cadastrals que fa l’estat; explica el 
procés de configuració de la despesa local i dels seus ingressos i 
les previsions d’increment de recursos destinats per l’estat als 
Ajuntaments i que provindran de tributs de l’administració central. 
No es pot barrejar els conceptes de pressió fiscal municipal amb la 
fiscalitat general.  
 
 
Prèviament a la votació sobre la proposta de Modificació 
d'Ordenances fiscals  es procedeix a la votació de les esmenes 
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presentades pels grups municipals de CiU i del PP, exceptuant 
aquelles consensuades o retirades,  segons el detall següent: 
  
Es rebutja l'esmena primera del grup municipal del PP (referent a 
l'increment de l'IPC), amb 4 vots a favor del grup proponent i 21 
vots en contra dels grups del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA. 
 
Es rebutja l'esmena sisena del grup municipal del PP (referent a la 
Taxa per serveis sanitaris, Canera Municipal), amb 4 vots a favor 
del grup proponent, 15 vots en contra dels grups del PSC, ERC-EV i 
ICV-EA i 6 abstencions del grup de CiU. 
 
Es rebutgen la resta d'esmenes del grup del PP amb 10 vots a favor 
dels grups del PP i CiU i 15 vots en contra dels grups del PSC, ERC-
EV i ICV-EA. 
 
Es rebutgen el conjunt d'esmenes presentades pel grup municipal de 
CiU amb 6 vots a favor del seu grup municipal,  15 vots en contra 
dels grups municipals del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del 
grup del PP. 
  
Sotmesa a votació la proposta d'Ordenances fiscals presentada per la 
Regidoria d'Economia (amb les esmenes incorporades) s'aprova amb 15 
vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 vots en contra 
dels grups de CiU i PP. 
 
(Durant el debat d’aquest punt i els següents no hi és el Sr. 
Alonso, que és excusat pel Sr. Alcalde).  
 
Punt número 32. Canvi dels sistema de gestió de menjador i del 
servei de residència temporal de persones adultes en situació de 
marginació 
 
La Sra. López diu que el seu grup no pensava intervenir en aquest 
punt de l’ordre del dia i volien donar un vot de confiança amb 
aquest canvi de sistema de gestió. Però avui s’han assabentat d’una 
protesta dels veïns del carrer Cavallers per no estar d’acord amb 
les ubicacions dels llocs de prestació d’aquests serveis. No hi 
opinaran sobre aquestes ubicacions, ja que es tracta d’un tema 
especialment delicat i els veïns d’aquesta zona central de la ciutat 
han demostrat complir amb la quota de solidaritat que la ciutat els 
hi demana. No estan en contra del canvi del sistema de gestió i 
donen el vot de confiança a la regidoria, però aquest desacord dels 
veïns fa que sigui més prudent deixar l’acord sobre la taula i 
comentar-ho amb les persones que tenen el neguit de que la 
convivència del barri pugui veure’s afectada. Si el punt no queda 
sobre la taula el grup del PP s’abstindrà de votar, demanant la 
recerca del necessari consens que un servei com aquest requereix.   
 
El Sr. Villafañe explica que en el ple es proposa votar sobre el 
canvi del sistema de prestació de dos serveis que fins ara es 
prestaven al local del carrer Panera ( el de menjador i del servei 
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de residència temporal de persones adultes en situació de 
marginació). Ni la regidoria ni els tècnics del servei han comunicat 
a ningú quin seran els llocs on es podran ubicar els locals per 
prestar els serveis. Caldrà prèviament fer el procés de concurs i de 
la decisió sobre el mateix per part de la Junta de Govern Local. No 
s’ha volgut ni afirmar ni desmentir cap lloc. Si que desmenteix que 
ahir la presidenta de l’A.V. del Centre Històric hagués tingut una 
reunió amb ell. No s’ha dit ni en quin lloc anirà situada l’oficina 
municipal ni en quins llocs estaran ubicats la resta dels serveis.  
 
La Sra. Tarruella diu que el grup de CiU ja havia anunciat en la 
Comissió Informativa que s’abstindrien de votar, per tal de donar un 
vot de confiança i perquè no hi veien massa clar el conjunt del 
procés fins que no hi siguin les bases del concurs. Quan s’aprovin 
les bases i la resta d’acords en manifestaran la seva opinió.  
 
Es desestima deixar aquest punt sobre la taula amb 3 vots a favor 
del grup del PP i 20 en contra de la resta de grups. 
 
S’aprova la proposta amb  14 vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV 
i ICV-EA i 9 abstencions dels grups de CiU i PP. 
 
(durant aquesta votació no hi son el regidor Montanya i la regidora 
Mínguez). 
 
Punt número 32. Conveni amb el Departament de Benestar i Família  de 
la Generalitat per l’any 2004, d’atenció primària i atenció 
especialitzada 
 
La Sra. Tarruella anuncia el vot favorable del seu grup. Però vol 
que sigui palesa la decepció del seu grup quan han vist la quantitat 
de l’import que es subvenciona i que suposa només un increment d’un 
2,56% en referència a l’any passat. Aquesta decepció té més fonament 
quan es compara l’actual increment amb els augments del darrer any 
(2002-2003) que va ser proper al 7%. Les administracions locals 
estan mancades de recursos i aquesta és una àrea on sempre fan falta 
més finançament (esmenta com a exemples els casos de barreres 
arquitectòniques). En matèria d’atenció primària calen més 
professionals als EAIA i també cal educadors de carrer a cada barri. 
L’actual augment és insuficient, tot i que sigui benvingut. Creu que 
cal millorar la negociació i que l’Ajuntament pugui participar en 
l’anunciat augment de pressupostos del Departament de Benestar i 
Família.  
 
La Sra. Burgués manifesta que està d’acord amb gran part d’allò 
expressat per la Sra. Tarruella. En aquesta matèria l’Ajuntament de 
Lleida sempre ha tingut un dèficit amb els convenis amb la 
Generalitat en relació amb altres Ajuntaments. Hi ha pendent una 
reunió amb la Conselleria pels proper dies per tal de negociar el 
conveni pel proper any i solventar el problema de la diferència 
històrica que té Lleida entre l’aportació dels recursos municipals i 
allò que rep per part de la Generalitat. Espera que el proper 
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conveni sigui millor, fruit d’aquesta negociació. 
 
S’aprova per unanimitat.  
 
Punt número 40. Moció del grup del PP en relació als pressupostos 
generals de l’Estat per a l’any 2005 
 
La Sra. Arnalot explica que el seu grup ha considerat oportú 
presentar aquesta moció perquè el projecte de Llei de pressupostos 
de l’Estat ha trencat l’evolució positiva del creixement dels 
darrers anys. Explica les dades que consten en el text de la moció 
presentada. També dóna lectura a la part dispositiva de la proposta 
dels acords que seran sotmesos a votació. Demana el vot favorable 
dels grups de la Corporació. 
 
El Sr. Pané diu que hi votaran en contra, especialment per una 
qüestió de procediment. No creu que sigui adient que en el moment en 
que s’estan confeccionant els pressupostos de l’Estat es determini 
coses que encara no es saben. Tampoc creu que, en un primer inici, 
sigui la corporació qui hagi d’anar definint com han de ser el 
pressupostos i les inversions a Catalunya: els hi correspon als 
grups polítics. Serà per mitjà dels acords i dels pactes com 
s’arribi a fixar les inversions en els territoris. Voldria que es 
reconegués la necessitat de que l’Estat inverteixi a Lleida, cosa 
que amb el govern anterior no es va reconèixer pràcticament mai 
(excepció feta del tren d’alta velocitat). Per aquest motiu de 
procediment no podrà votar una proposta que qualifica de ben 
intencionada però mal dirigida. 
 
El Sr. Sàez diu que votarà en contra de la moció. Esmenta que el dia 
25 d’octubre (dia en que van presentar la moció) es va signar per la 
tarda un acord entre els grups d’ERC i del PSOE a Madrid que 
suposava tot un seguit d’acords per un valor d’inversions de 150 
milions d’euros més per a Catalunya (explica els conceptes). Demana 
que el grup municipal del PP demani al seu grup parlamentari a  
Madrid que presenti esmenes per incrementar la inversió a Catalunya. 
Reitera la importància de l’increment de despesa a Catalunya 
aconseguit per l’acord del seu grup, al marge dels compromisos per 
un conveni de legislatura pel desdoblament de diverses 
infrastructures o un pla pilot d’atenció domiciliària i residències 
destinades a persones amb dependència. No votarà a favor però 
agraeix la presentació de la moció que ha donat peu a explicar els 
acords parlamentaris abans esmentats.  
 
El Sr. Gavín diu que el grup de CiU s’abstindrà de votar aquesta 
moció. Pensa que el primer punt és ben intencionat i tothom està 
d’acord: sempre necessitem més recursos però aquests són limitats. 
No creu que acabi d’encaixar el conjunt de la moció per qüestions de 
forma, especialment el punt segon, que qualifica d’agosarat i més 
quan el termini per presentació d’esmenes ja ha finalitzat.  Per 
motius més de forma que de fons, i tot i compartint la 
intencionalitat de cercar més recursos per a Lleida i Catalunya, 
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considera que la moció no és del tot encertada. Si no es retira se 
n’abstindran.  
 
La Sra. Burgués creu que no es pot encara valorar un pressupost no 
tancat. Des del grup de l’Entesa Catalana de Progrés estan fent un 
esforç per la millora dels mateixos des del punt dels nostre 
territori. Creu que en el projecte ja es veu un canvi de model de 
societat que es vol aconseguir: s’han incrementat de forma important 
les partides de política social, beques o I+D. Estan d’acord amb el 
Govern de Catalunya per demanar que es puguin fer les inversions que 
són necessàries (especialment a les nostres comarques). Diu que 
durant els darrers vuit anys hi ha hagut inversió només pel tren 
d’alta velocitat però no per altres coses.  
 
La Sra. Arnalot diu que la moció fa referència al projecte de Llei 
de pressupostos de l’Estat, quan es tenien que presentar les esmenes 
per cada formació política. Creu que es vivia molt més bé quan hi 
governava el Partit Popular en relació a l’anterior etapa 
socialista; creu que cal tenir memòria i reflexionar.  Esmenta el 
procés de negociació a Madrid del grup d’ERC que primer tenia 
previst defensar una esmena a la totalitat i després va arribar a un 
acord; no discuteix les xifres explicades pel Sr. Sàez i creu que és 
bo que s’hagi pogut aconseguir. El grup del PP ha demanat en 
aquestos pressupostos l’augment del 20% per a Catalunya. Tot i estar 
a l’oposició i no ser decisius, volen que quedi ben clar que 
s’estimen a Catalunya igual o més que altres grups.  
 
La moció és rebutjada amb 4 vots a favor del grup del PP, 6 
abstencions del grup de CiU i 14 vots en contra dels grups del PSC, 
ERC-EV i ICV-EA. 
 
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc 
aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


